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In today’s world of digital paper and computer-generated imagery, George S. Zimbel renews 
his commitment to “straight photography.”  That’s his way: non-intervention. In this book, 
he offers us pictures of readers taken around the world, over the last sixty years. On a New 
York sidewalk, in the stacks of a Montreal library or at the table of a Paris café, Zimbel’s 
images evoke memories of a fascinating world, that moment of grace when time and space 
disappear. 

À l’heure du papier électronique et du traitement d’images par ordinateur, George S. Zimbel 
réaffirme son engagement envers la « straight photography ». C’est sa manière propre : la 
non-intervention. Il nous offre des images de lecteurs prises à travers le monde au fil des 
soixante dernières années. Sur un trottoir de New York, dans les rayons d’une bibliothèque 
montréalaise ou à la table d’un café parisien, les images de Zimbel éveillent le souvenir 
d’un monde fascinant, moment de grâce où le temps et l’espace disparaissent. 
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